
 
   

  
Spørgsmål til skriftlig besvarelse stillet den 14. juni 2020 af Klaus My-

gind vedrørende manglende åbning af skoleidrætshaller 

 

Spørgsmål 

Hvad er baggrunden for, at idrætshaller beliggende på skoler ikke kan 

holdes åbne i elevernes sommerferie i lighed med de øvrige haller i Kø-

benhavns Kommune? 

Jeg har fået nedenstående henvendelse, som beskriver situationen.  

Hvis I begrundet det i en orientering til udvalget' som jeg har overset, så 

referer blot til den. 

 

Svar 

Alle skolefaciliteter er normalt lukket i skolernes sommerferier. Facilite-

terne lukkes dels for at give plads til mindre renoveringer, dels fordi der 

ikke bliver gjort rent på skoler i sommerferier.  

 

I sommeren 2020 har Københavns Kommune helt ekstraordinært be-

sluttet at åbne for foreningsidræt på udvalgte idrætsanlæg, hvor det er 

muligt at imødekomme de gældende retningslinjer i forhold til co-

ronasmitte og samtidig skabe mulighed for at dyrke foreningsaktiviteter 

i sommerperioden.  

 

Desværre er det ikke muligt at stille alle idrætsfaciliteter til rådighed for 

foreninger i juli måned, men kultur- og fritidsforvaltningen har forsøgt 

at give de bedste træningsbetingelser for foreningerne inden for de 

gældende retningslinjer, så foreningerne kan komme i gang igen efter 

en lang lukkeperiode. 
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